

today

Thursday
16 March
16.3.
updated daily

40th International Dental Show • Cologne • 14-18 March 2023



<p>Interview JIZAI – neue Endodontie-Feilen von MANI <i>JIZAI—new endodontic files from MANI</i></p> <p style="text-align: right;">» 8</p>	<p>3D printing Neue Gesellschaft für 3D-Druck vorgestellt <i>New society for 3D printing introduced</i></p> <p style="text-align: right;">» 12</p>	<p>Product focus Digitale Workflows von Neoss <i>Digital workflows from Neoss</i></p> <p style="text-align: right;">» 18</p>
---	---	---

Come visit us!

SHOFU

Hall 11.3, Stand C010

Neoss bringt „Intelligent Simplicity“ auf der IDS 2023 zum Leben

Neoss brings “Intelligent Simplicity” to life at IDS 2023

Neuer digitaler Workflow und gesteuerte Knochenregeneration auf höchstem Niveau.
New digital workflow and guided bone regeneration excellence.

■ Am Mittwochmorgen hat der schwedische Implantathersteller Neoss auf der IDS-Presskonferenz in Köln unter dem Motto des Unternehmens “Intelligent Simplicity” einen neuen digitalen Workflow und einen neuen Typ einer PTFE-Membran vorgestellt. » 2

■ On Wednesday morning, Swedish implant manufacturer Neoss presented a new digital workflow and a new type of PTFE membrane at its IDS press conference in Cologne under the company's motto “Intelligent Simplicity”. In addition, it was announced » 2



• Von links: Dr. Marcus Dagnelid, Spezialist für Zahnprothetik, Dr. Robert Gottlander, CEO und Präsident von Neoss, und Sebastian Bauer, Leiter Produktmanagement Neoss.
• From left: Dr Marcus Dagnelid, specialist in prosthodontics; Dr Robert Gottlander CEO and president of Neoss and Sebastian Bauer, director of product management at Neoss.

People of today



• Stanley M. Bergman, chairman of the board and CEO of Henry Schein

„Wir bleiben unserem Engagement für innovative öffentlich-private Partnerschaften und den Ausbau unserer Arbeit mit wichtigen Interessengruppen treu, um die Welt gesünder zu machen.“

“We remain steadfast in our commitment to engaging in innovative public-private partnerships and expanding our work with key stakeholders to make the world healthier.”

CURASEPT
FIRST BECAUSE WE CARE

When you need Chlorhexidine.

Come visit us
IDS C070 - HALLE 5.2

DT STUDY CLUB
THE GLOBAL DENTAL CE COMMUNITY

www.dtstudyclub.com

@DTStudyClub

REGISTER FOR FREE
DT Study Club – e-learning community

Aufruf an alle modernen Zahnärzte

Calling modern dentists

DirectEndodontics kommt direkt zum Kunden.

DirectEndodontics cuts out the middleman.

■ DirectEndodontics bietet lokal hergestellte reziproke und rotierende Instrumente für Zahnärzte in ganz Europa. Die zuvor genutzten Instrumente können direkt durch die erheblich günstigeren Produkte des Unternehmens ersetzt werden. Die Technik bleibt die gleiche. » 2

■ DirectEndodontics provides dynamic dental professionals based in Europe with locally made reciprocating and rotary instruments. The company's products directly replace the instruments that dentists currently use without requiring them to change techniques, all at a fraction of the price.

Endodontist Dr Charles J. Goodis founded US-based EdgeEndo ten years ago, and the company is now » 2

Digitaler Artikulator

Digital articulator

Florian Mack von SAM Präzisionstechnik im Interview.

An interview with Florian Mack from SAM Präzisionstechnik.



• Florian Mack, geschäftsführender Gesellschafter bei SAM Präzisionstechnik.
• Florian Mack, managing partner of SAM Präzisionstechnik.

■ Die Ausrichtung von digitalen Modellen in der CAD-Software und das spätere Umsetzen in gedruckte Modelle entsprechend des Bissregistrats ist im stressigen Praxis- und Laboralltag nicht immer unproblematisch. SAM Präzisionstechnik bietet mit speziell entwickelten Software-Lösungen sowie einem Transferbogensystem die einfache und kostengünstige Möglichkeit, den gesamten Workflow – von der Planung bis zum Druck – » 4

■ In the stressful daily routine of the practice and laboratory, the alignment of digital models in CAD software and converting them afterwards into printed models according to the bite registration is not always as easy as it looks. By means of specially developed software solutions and a transfer adapter system, SAM Präzisionstechnik offers a simple and cost-effective option for configuring the entire workflow—from planning to printing—completely digitally. In this interview, Florian Mack, » 4

sagemax.com

sagemax®

Halle 4.1
Stand A091

VISIT US!

LIVE VORTRÄGE

Wir bringen die Sagemax-Community nach Köln!

Für mehr Informationen bitte QR-Code einscannen